
 

   Nieuwsbrief Voedselbank Velsen - 1 
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Van de voorzitter 

Wie zaait, zal oogsten maar... 
Dit gezegde 
spreekt 
natuurlijk 
voor zich en 
wordt ook 
regelmatig 
aangehaald 
wanneer de 

aantoonbare resultaten tevoorschijn komen.  
De meest simpele uitvoering kun je jaarlijks op 
het platteland waarnemen. Kijk naar het zaaien 
van de maïs, of de tarwe, of de verschillende 
koolsoorten en constateer dat er na verloop van 
tijd de eetbare producten als vanzelf naar boven 
komen om vervolgens te kunnen worden 
geoogst. 
Ik hoor onze vrijwilligers al zeggen: ho, ho, ho 
maar, we hebben nu wel genoeg spitskool. 
 
Met het zaaien bedoel ik in deze nieuwsbrief alles 
wat de medewerkers tijdens de afgelopen jaren 
binnen de Voedselbank Velsen op de rit hebben 
gezet en ook wekelijks uitvoeren om de 
resultaten te behalen die er nu zijn.   
Een ploeg voor het vervoer, die vrij zelfstandig 
draait, een ploeg voor het beheer van voedsel, de 
zelfstandig draaiende groepjes die het verdelen 
en het uitdelen van de producten voor hun 
rekening nemen. Het samenstellen van de lijst 
van klanten, het onderhouden van de 'nieuwe' 
wagen, het benutten van de vriescel, het 
bijhouden van een goed functionerende website 
en facebook, het verzorgen  van de  
nieuwsbrieven, het organiseren van acties, het 
vervoer regelen voor lokale leveranciers, het 
nalopen van allerlei punten om het groene 
certificaat te behouden tot en met de wekelijkse 
schoonmaak, het inwerken van nieuwe 

medewerkers, die vervolgens perfect meedraaien 
in het geheel, enzovoort ... 
Kortom: Wat wij met elkaar hebben gezaaid, 
vertaalt zich wekelijks in de oogst. En die oogst is 
dat we wekelijks in staat zijn de mensen die het 
nodig hebben te kunnen voorzien van een 
kwalitatief goed en gevuld voedselpakket. 
 
En laten we ons vooral bedenken dat iedere 
schakel binnen onze organisatie het mogelijk 
maakt dit te blijven realiseren. Dames en Heren 
vrijwilligers, het is fantastisch dat jullie dit zo voor 
elkaar krijgen. Dank! 
 
... maar we zullen wel moeten blijven zaaien 
Natuurlijk is het een goed moment om eens 
achterom te kijken naar onze prestaties maar 
zoals gezegd: er zal steeds opnieuw gezaaid 
moeten blijven worden. Dat heeft niet alleen te 
maken met de wekelijkse zaken maar uiteraard 
ook met de momenten waarop we beseffen dat 
er iets verandert zoals het vertrek van een van de 
vrijwilligers en dat er gericht iets moet gaan 
gebeuren omdat anders de cirkel van de 
vanzelfsprekendheid doorbroken gaat worden en 
we niet meer in staat zijn de juiste resultaten 
kunnen halen.  
 

En dan nog even dit! 
 
Op zondag 29 juni 2018 stond de wereld voor mij 
even stil. Of liever gezegd: ik stond stil en de 
wereld draaide gewoon door. Dankzij een 
buurvrouw, twee ambulances en een ziekenhuis 
werd ik weer op actief gezet. Nu nog even verder 
vanuit de opbouwfase, maar het voelt prima. 
Dank voor jullie reacties en meeleven.  
Het geeft mij extra energie.  
 
Joop. 
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Van de bestuurstafel... 

Op woensdag 9 mei, 27 juni en 15 augustus 2018 
heeft het bestuur vergaderd en het lijkt ons zinvol 
dat we belangrijke informatie uit die 
vergaderingen via deze nieuwsbrief aan jullie 
doorspelen.  

• zoals reeds aangekondigd heeft de 
landelijke vereniging van de 
Voedselbanken aangegeven in hoeverre 
iedere voedselbank gericht moet werken 
aan een veilige omgeving voor de 
medewerkers. Tot op heden wachten we 
nog op de eerste rapportage van deze 
risico inventarisatie en evaluatie. Het 
bestuur gaat actief achterhalen waar een 
mogelijke vertraging door wordt 
veroorzaakt. 

• in de nieuwsflits van juli 2018 is al 
aangegeven dat Stef zijn portefeuille gaat 
overdragen aan de andere leden van het 
bestuur. Als nieuw lid van het bestuur 
mogen we Frank Barnhoorn welkom 
heten. In een overzicht van vijf A4tjes 
heeft Stef nauwkeurig aangegeven welke 
taken er zoal moeten worden 
overgenomen en dat is niet gering. De 
komende tijd zullen we ons sterk maken 
om alles wat Stef uitvoerde bij andere 
vrijwillgers onder te brengen.  
Als we het toch hebben over zaaien en 
oogsten dan wordt nu concreet duidelijk 
dat we even in de fase van het zaaien 
verkeren om te zijner tijd weer optimaal 
te kunnen oogsten.  

• Op de uitgezette vacature voor 
bedrijfsleider hebben we tot op heden 
nog geen respons gehad. 

• De jaarrekening en het bestuurlijke en 
financiële jaarverslag is vastgesteld en 
goedgekeurd met dank aan onze 
penningmeester Ron. De financiën zijn 
overigens gecontroleerd door Natalie en 
de heer Beliën. 

• De afspraken over de bekostiging van ons 
onderkomen krijgt een vervolg. 

• Overleg met het bestuur van de 
Voedselbank IJmond Noord is gericht op 
samenwerking nu en later. 

• Intern zullen we met enkele medewerkers 
gaan spreken over specifieke wensen van 
onze klanten. Hoe staan we daar 
tegenover? En hoe komen we aan speciaal 
voedsel? 

• Binnen het bestuur zijn ook enkele punten 
genoemd die we in bovengenoemd 
gesprek aan de orde willen stellen. 

 

Rapportage voedselveiligheid  
Elk kwartaal worden wij geacht een rapportage aan te 

leveren aan de vereniging van 

Nederlandse Voedselbanken m.b.t. 

de voedselveiligheid. In deze 

rapportage moeten 

problemen/afwijkingen worden 

gerapporteerd die de 

voedselveiligheid mogelijk in gevaar (hadden) kunnen 

brengen. 
Als we terugkijken naar de rapportages van het 

afgelopen jaar dan zien we dat de meeste problemen 

die wij gerapporteerd hebben te maken hebben met 

de THT-datum van producten die wij vanuit het DC in 

Amsterdam krijgen.  

Sinds begin dit jaar is er voor de voedselveiligheid een 

contactpersoon per regio. Voor regio Noord-Holland is 

dat Gisela Hoeve, vrijwilliger en bestuurslid bij 

voedselbank Zaanstad. En voor het eerst in ruim twee 

jaar krijgen we de indruk dat we de rapportage niet 

voor niks maken. Zij gaat de problemen m.b.t. de THT- 

datum verder bespreken met DC en we hopen op 
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deze wijze de problemen m.b.t. het weggooien van 

producten uit DC op te lossen. 

 

Herhalingstraining voedselveiligheid 

Drie jaar geleden is een begin gemaakt met het 

project voedselveiligheid binnen de Voedselbanken. 

Alle vrijwilligers hebben toen een training gekregen en 

vrijwilligers die later bij de voedselbank zijn gekomen 

hebben een on-line training gevolgd en hun certificaat 

voedselveiligheid gehaald. De bedoeling van de 

projectgroep was dat elke vrijwilliger elk jaar een 

herhalingstraining zou moeten doen. Hiertegen is heel 

veel bezwaar gemaakt door de aangesloten 

voedselbanken en uiteindelijk is besloten deze eis te 

laten vallen en de verantwoordelijkheid voor de 

herhalingstraining bij de lokale voedselbanken neer te 

leggen. Wij hebben dit uiteraard ook in ons bestuur 

besproken en vastgesteld dat een herhaling eens in de 

drie jaar voldoende is. We zijn nu bijna drie jaar bezig 

en dat betekent dat we dit najaar een 

herhalingstraining gaan opzetten voor alle 

vrijwilligers. Nadere informatie over de invulling volgt. 

 

Vlees/vleeswaren/vis 

Sinds begin dit jaar halen we ingevroren vlees op bij 

de Aldi in IJmuiden en sinds mei ook bij Albert Heijn. 

De aanvoer wil nog wel eens wisselen, maar dankzij 

onze vriescel kunnen we deze producten wat langer 

bewaren en mochten we echt teveel krijgen dan 

kunnen we altijd andere voedselbanken daar een 

plezier mee doen. 

Hetzelfde geldt voor de aanvoer van vis. We hebben 

een periode gehad waarin de vriescel bijna geheel 

gevuld was en de laatste paar weken is er nauwelijks 

aanvoer. 

Begin dit jaar heeft er in Amsterdam een pilot 

plaatsgevonden bij de Hema, met betrekking tot de 

levering van vleeswaren. Deze pilot is goed verlopen 

en besloten is dit voor het gehele land te gaan 

uitrollen. Wij hebben inmiddels aangegeven dat wij 

graag willen meedoen en verwachten binnenkort te 

horen hoe we dat kunnen gaan regelen. 

Dank aan de leveranciers voor hun bijdrage aan de 

voedselpakketten voor onze klanten en dank aan de 

chauffeurs die wekelijk bij de winkels langs gaan om 

de producten op te halen. 

 

Vrijwilligerszaken 
In de laatste nieuwsbrief hebben we gemeld dat 

Wilma als administratief medewerker helaas moest 

gaan stoppen en dat wij opzoek gingen naar een 

nieuwe vrijwilliger om de wekelijkse lijsten te maken. 

Die hebben we inmiddels gevonden en sinds een 

aantal weken worden de lijsten gemaakt door 

Yacintha Biskanter. Wij wensen Yacintha veel plezier 

bij haar werkzaamheden voor de voedselbank.  

 

Tevens nog even een bedankje aan Natalie. Zij heeft 

in periode na het vertrek van Wilma en voor het 

beginnen van Yacintha voor ons de lijsten gemaakt en 

zij zal tevens back-up blijven voor Yacintha. Grote 

klasse. 

In de vorige nieuwsbrief hebben we aangegeven dat 

Nancy Thijssen een aantal activiteiten voor de 

voedselbank zou gaan uitvoeren. Helaas hebben we 

kortgeleden bericht van haar ontvangen dat zij 

vanwege gezondheidsredenen die activiteiten niet kan 

voortzetten.   

Tenslotte kunnen we melden dat de vacature die we 

hadden bij de chauffeurs ingevuld gaat worden door 

Paul Kruizenga. Ook Paul wensen wij veel plezier en 

succes bij zijn werkzaamheden bij de Voedselbank.  

Helaas hebben zich nog geen kandidaten gemeld voor 

de vacature van Bedrijfsleider. Mocht een van jullie 

iemand weten die daar wellicht voor in aanmerking 

zou willen/kunnen komen dan horen wij dat graag. 
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Week van de voedselbank 

Zoals gemeld in de laatste MEEdeler wordt de week 

van 15 t/m 20 oktober landelijk uitgeroepen als de 

week van de voedselbank. De bedoeling is om in deze 

week zoveel mogelijk aandacht te besteden aan de 

voedselbank. Supermarkt-acties, open-dagen, media 

aandacht, noem maar op. 

Heb je een goed idee om voedselbank Velsen onder 

de aandacht te brengen? meld het dan bij een van de 

bestuursleden.  

Het is in elk geval de 

bedoeling om op zaterdag 20 

oktober a.s. een 

supermarktactie te houden. 

Albert Heijn in IJmuiden 

heeft al aangegeven daar aan 

te willen meewerken. Maar 

helaas is Paulina Klaassens 

die de laatste supermarkt-acties voor ons geregeld 

heeft in die periode met vakantie.  

 

Wie o wie wil deze supermarkt-actie voor ons gaan 

coördineren? 

Aantal voedselpakketten 
De grafiek spreekt voor zich.  
 

   

Financiën Voedselbank 
Velsen 
In vorige Nieuwsbrief zijn de 
eenmalige grote kosten 
behandeld en uitgelegd hoe deze kosten door het 
aanschrijven van liefdadigheid fondsen worden 
gedekt.   
Hoe komen we aan het geld om onze dagelijkse 
kosten te dekken. Niet door subsidies van 
gemeente of andere overheidsinstellingen. Maar 
door donaties van particulieren, kerken en 
bedrijven. Daarbij moet je denken aan bedragen 
van €10 tot €1.000. Er zijn particulieren die 
maandelijks een bedrag overmaken. Van kerken 
van alle gezindten ontvangen we elk jaar 
substantiële bedragen die ons goed van pas 
komen. Het griezelige is dat we van tevoren niet 
weten hoeveel en wanneer we deze donaties 
binnenkomen. Elke keer is het verrassing maar 
gelukkig met bijna altijd een goede afloop. 
Er wordt gedacht om zoiets als ‘vrienden van de 
voedselbank’ te ontwikkelen voor meer 
zekerheid. Vrienden die ieder jaar een vast 
bedrag storten. Met 100 vrienden die ieder jaar  
€ 25 doneren, zou dit jaarlijks een aardig bedrag 
van € 2.500 zijn.  
 

Nieuwe wetgeving privacy 
De privacy van onze klanten en vrijwilligers is 
voor Voedselbank Velsen van groot belang. Wij 
gaan ons dan ook houden aan de privacywet. Dit 
betekent dat de gegevens veilig bij ons zijn en dat 
wij ze altijd netjes gebruiken. 
Algemeen 
Op onze website is het privacystatement van 
Voedselbank Velsen geplaatst. 
Klanten 
De registratie van klanten vindt plaats in het 
landelijke computerprogramma Voedselbank.nu. 
Met de ontwikkelaar van dit programma is een 
zogenaamde verwerkersovereenkomst 
afgesproken. Ook met SOCIUS zal een 
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verwerkersovereenkomst worden afgesproken. 
SOCIUS verzorgt voor ons de intake en herintake 
van klanten. 
Op de welkomstbrief voor onze klanten is een 
kort statement opgenomen.  
Wat betekent dat voor alle vrijwilligers van 
Voedselbank Velsen? 

- Gebruik het gezonde verstand 
- Laat lijsten van klanten niet slingeren 
- Geef geen namen van klanten aan wie dan 

ook door. 
- Als donateurs, leveranciers, sponsors 

anoniem willen blijven, respecteer dat. 
Vrijwilligers 
De vrijwilligersovereenkomst zal enigszins 
worden aangepast om te voldoen aan de nieuwe 
wetgeving. Er mag bijvoorbeeld geen kopie van 
het rijbewijs meer worden gemaakt, het rijbewijs 
mag alleen worden ingezien en alleen een 
aantekening worden gemaakt. 
Donateurs en leveranciers 
Dat zal in de loop van 2018 worden uitgewerkt. 
 

Donaties afgelopen periode 
- Clusius College Castricum: diverse keren 

verse groentes uit de schooltuin.   De 'Kers 
op de taart' waren de reuzepompoenen. 
Jammer genoeg vergeten een foto te 
maken. 

- Engelmunduskerk Driehuis: maandelijks 
ontvangen we een mand met ingezameld 
voedsel! Hier kwamen we toevallig achter, 
doordat wij toevallig het kerkmagazine in 
handen kregen waarin dat vermeld stond. 

- Engelmunduskerk Velsen-Zuid: de 
jaarlijkse geldelijke bijdrage. 

Alle gulle gevers hartelijk dank. 
 

 
 
 
 
 

Actueel nieuws Voedselbank Velsen 
Zodra er nieuws is, wordt dit gemeld op onze 
website en/of facebook-pagina. Als u regelmatig 
hierop kijkt, blijft u volledig op de hoogte van het 
wel en wee van onze voedselbank. 
 
Het jaarverslag over 2017 met de jaarrekening is 
gepubliceerd en kan door iedereen op onze 
website worden ingezien. 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopij: Iedereen die kopij en daarbij horende foto's 
heeft voor de nieuwsbrief, website of facebook kan 
dit sturen naar Ada Huizinga via e-mail: 
aahuizingadegroot@gmail.com 
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